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Natur- och miljörådet  
 
Tid: Onsdagen den 16 september 2020, kl. 18 
Plats: Sessionssalen, Skillingehus 
 
Thomas Axelsson                                    Lina Larsson 
Ordförande                                             Sekreterare 
 
Ärenden 
 
 

1. Kort informationspunkt: Motion om blomsterängar och 
insektshotell  
En motion är lagd om blomsterängar och insektshotell. Thomas frågar 
natur- och miljörådet om vilka platser som skulle kunna vara lämpliga 
för blomsterängar och insektshotell? 
 
- Området vid Vaggeryds kvarn 
- Linnarbäcken (i området vid lekparken) 
- Friluftsgården i Vaggeryd 
- Gärahovs storäng  
 
Arbete med att se över när gräsmarkerna ska slås och vilka 
gräsmarker vi ska fokusera på pågår på tjänstemannanivå. Tjänstemän 
i Vaggeryds kommun ska gå en utbildning i skötsel av gräsmaker 
under hösten i Värnamo men ska även ordna en egen utbildning 
internt på kommunen.  
 

2. Information om projekt att bekämpa den invasiva arten sjögull. 
Vaggeryds kommun har sökt LOVA-pengar för att göra ett 
pilotprojekt för att bekämpa sjögull i Hokaån. Länk till filmen vi 
tittade på: https://youtu.be/ZHerV-hJ0gw 
 
Om du ser en invasiv art så kan du rapportera den på:  
https://artfakta.se/rapportera/invasiva-arter/skapa 
 
 
 
 

https://youtu.be/ZHerV-hJ0gw
https://artfakta.se/rapportera/invasiva-arter/skapa
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3. Grönstrukturplanen är beslutad  
Madeleine berättar om att grönstrukturplanen är beslutad och att den 
finns på hemsidan. I grönstrukturplanen finns det olika åtgärder som 
vi kn genomföra. 
 
Här hittar du grönstrukturplanen: 
https://www.vaggeryd.se/bygga-bo-och-miljo/samhallsutveckling-
och-planering/gronstrukturplan.html 
 
 

4. Dialog med föreningarna om Översiktsplanen  
Hanna och Madeleine presenterar vad som har inkommit i de 
medborgardialoger som hållits under våren och hösten 2020, inför 
arbetet med översiktsplanen.  
 
Synpunkt LRF: Boendeutveckling nordöst från Vaggeryd innebär att 
man kommer nära Gärahov. Där vill man inte ha bebyggelse ända 
fram till åkermarken, det förstör kulturmiljön.  
 
Här hittar du sammanfattningen från dialogerna: 
https://www.vaggeryd.se/kommun-och-politik/dialog-och-
synpunkter/dialogturne.html 

 
 

5. Föreningarnas punkter – vad kan vi samverka i under året? 
VSOK: Lisbeth frågar när stängslet vid Höga bränna kan tas bort. 
Hans svarar att Skogsstyrelsen vill att det växer lite till innan stängslet 
tas bort. Den extra plantering som gjorts har gått bra. 
 
Ornitologerna: Gällande projektet vid Skillingaryds dämme, kan man 
inte lägga en timme på att ordna till backsvalebrinken? Lina svarar att 
den inte är med i ansökan om bidrag så det finns inga pengar avsatta 
till det. VA-chef Teo Magnusson Bejving (ansvarig för området) har 
under torsdagen den 17 september haft kontakt med Mats Alderus 
kring frågan. Ornitologerna kommer själva att ta dit en grävmaskin 
och ordna brinken på det sätt de vill ha den.  
 

6. Övriga frågor 
Frågan om motionen om naturreservat (KS 2016/166). Lisbeth från 
VSOK undrar hur går det med den? Lina berättar att det varit beslut i 
KSAU i januari 2018 kring detta men att det sedan har fastnat. Gert 
Jonsson (M), Kenth Williamsson (S), Ulf Abrahamsson (C) och 
Kenneth Åberg (S) har diskuterat motionen på presidiemötena och där 
ligger ärendet fortsatt. Thomas lyfter frågan på nästa KSAU 23 
september. 
 

https://www.vaggeryd.se/bygga-bo-och-miljo/samhallsutveckling-och-planering/gronstrukturplan.html
https://www.vaggeryd.se/bygga-bo-och-miljo/samhallsutveckling-och-planering/gronstrukturplan.html
https://www.vaggeryd.se/kommun-och-politik/dialog-och-synpunkter/dialogturne.html
https://www.vaggeryd.se/kommun-och-politik/dialog-och-synpunkter/dialogturne.html
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Anna-Karin hade hört att bäcken vid Powers lager skulle kulverteras 
vid utbyggnaden. Lina har kollat med samhällsutvecklare tina 
blomster som svarar följande: 
 

Bäcken ska inte byggas över, utan man följer gällande detaljplan och i den är 
bäcken skyddad. Power kommer inte gå söder om bäcken alls. Byggledaren 
har tät kontakt med länsstyrelsen för att inte göra något som stör bäckens 
fortsatta funktion. Bäcken är planlagd som allmän platsmark och får inte 
säljas eller bebyggas överhuvudtaget. 

 
 

7. Nästa möte  
Kan vi diskutera matfrågan vid nästa sammanträde? Barn- och 
utbildningsnämnden har antagit ett måltidspolitiskt program som vi 
kan ha som utgångspunkt.  
 
Nästa möte brukar vi ha i februari.  

 
 
 
 
 
 
 
Närvarande 
− LRF: 

c/o Olof Jonsson (olof@kopet.se) 
− Naturskyddsföreningen: 

c/o Bo Slunge (bo.slunge@live.se) 
− Vaggeryds Jaktvårdskrets: 

c/o Göran Hansson (papagorangamling@gmail.com) 
− Vaggeryds-Skillingaryds Ornitologiska förening:  

Håkan Åberg 
− VSOK: 

c/o Lisbeth Carlsson (lissen.carlsson@gmail.com) 
 
 
Kommunstyrelsens och Miljö- och byggnämndens representanter: 
Thomas Axelsson, ordförande 
Anna Karin Slunge, vice ordförande 
 
Tjänstemän från kommunledningskontoret och Tekniska kontoret: 
Lina Larsson, miljöstrateg 
Madeleine Larsson, hållbarhetsstrateg 
Hans Göransson, gatu- och parkchef 
Hanna Grönlund, planarkitekt  

mailto:lissen.carlsson@gmail.com
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